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Sundhedsudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse
Dato: 25. november 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 127
Det fremgår af notatet ”Analyse af ventetid til sygehusbehandling for 
gigtpatienter” fra oktober 2008
(omdelt på SUU alm del - bilag 77) at udviklingen i ventetid var:
Samlet for alle gigtdiagnoser: 2005: 93 dage; 2007: 104 dage. En stigning på 12 pct.            
Patienter med leddegigt: 2005: 127 dage, 2007: 170 dage. En stigning på 34 pct.
Patienter med Morbus Bechterew 2005: 149 dage, 2007: 319 dage.  En stigning på 114 pct.

På den baggrund bedes ministeren oplyse, om han finder, at udviklingen i de 
opgjorte ventetider, er acceptabel for borgere, der er plaget af smerter?

Spørgsmål 128
Ministeren bedes i forlængelse af spørgsmål 127 redegøre for, hvilke initiativer 
han agter at tage for at reducere ventetiderne for gigtpatienter?

Spørgsmål 129
Finder ministeren, at der er overensstemmelse mellem udsagn som ”et 
sundhedsvæsen” i verdensklasse og de tal der fremlægges i notatet ”Analyse af 
ventetid til sygehusbehandling for gigtpatienter”, jf. SUU alm. del - bilag 77?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Orla Hav (S)

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  
Orla.Hav@ft.dk  og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.

Sundhedsudvalget 2008-09
SUU alm. del Spørgsmål 127
Offentligt
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